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   2.8.2022מיום הקצאות קרקע  משנה ל פרוטוקול ישיבת ועדת  

 : כחיםנו

 :ועדת המשנה להקצאות 

 ראש העיר ויו"ר ועדת המשנה להקצאות      מר חיים ברוידא 

 חבר מועצת העיר וחבר ועדת המשנה להקצאות   מר חיים גולדמן              

 חבר מועצת העיר וחבר ועדת המשנה להקצאות משנה לראש העיר,   מר אילן כהן                    

 חבר מועצת העיר וחבר ועדת המשנה להקצאות    מר ניר קריסטל  

 )יצא בתחילת הישיבה(     

 חבר מועצת העיר וחבר ועדת המשנה להקצאות     מר אלי אלוש  

 )יצא בתחילת הישיבה(      

 ועדת המשנה להקצאות תמועצת העיר וחבר  תחבר   גב' מיכל ברם  

 ואורות חיים ומשה(    מרכז תורני רעננה)נכחה בזום בנושא     

 חבר מועצת העיר וחבר ועדת המשנה להקצאות    מר לורן עייש 

אורות חיים ומשה. הוחלף בנושא זה ע"י מ"מ דרורה  בדיון לגבי )יצא 
 כהן(. 

 המשנה להקצאות   ועדת  חברת מועצת העיר וחברת   גב' רונית וינטראוב  

 )יצאה בתחילת הישיבה(     

 :מקצועית ועדת הקצאות  

 מנכ"ל העירייה    מר אריאל הילדסהיימר  

 גזבר העיריה    מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית  , עו"ד תהילה סובלגב' 

 מר חיים מלמן                       מהנדס העיר  

 ונכסים    גב' שרית )מזרחי( גולדמן,עו"ד    מנהלת מח' התקשרויות 

 :  נוכחים נוספים

 מנהלת יחידת מכרזים והקצאות                      גב' עופרה לוי 
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 מהלך הדיון :

ת והמלצות לנושאים השונים )להלן:  יוהתייחסו  ופורט הב , הטבלה שצורפה לסדר היום חולקה
 הטבלה(. 

  : וינטראוב  רוניתבטרם תחילת הישיבה מבקשת 

 לא רק בשמי . כעת אני מדברת   ,על סדר היום סעיפים  15ישנם 

 שנרשמו  נושאים  לא קיבלנו מסמכים שקשורים להישיבה הוקדמה בשבועיים, נעשה מחטף, 

 על סדר היום . 

 של העיר רעננה יקר משאב קרקע רצינית , מדובר בהינה משמעות שלהם  ה סעיפים ש  15-מדובר ב 

 . לקבל החלטות מושכלות ואנו לא יכולים בדרך הזאת 

 

 ר הוועדה:"יו חיים ברוידא  

 . תני לי להוכיח את עצמי -עוד לא נתת הזדמנות לדבר 

 וינטראוב:    רונית

ואתם הקדמתם הישיבה והפתעתם אותנו ולא כך ניתן  צריכים ללמוד את החומר קודם  אנחנו 
 לקיים הוועדה. 

 ברוידא : חיים 

 את הישיבה   מבקש לפתוחאני  

 )מתנהל ויכוח (  

 וינטראוב: רונית  

 מחטף שיניתם את התאריך בשבועיים ימים  ה לאור  וזאת מבקשת לא לקיים את הוועדה אני  

 כך.  לקיים את הוועדה לא הגיוני  -ויש נושאים חשובים 

 ברוידא: חיים 

 את כל הזמן עוצרת. , אני מבקש להמשיך את הוועדה
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 וינטראוב:    רונית

 לנושאים אלו. לכן צריך לתת משקל  ,הקרקע משאב יקר שלא שייך לאף אחד

 הילדסהיימר:  אריאל 

 , מהנדס העיר בוועדה נכחו אדריכל העיר,  יסודיתבצורה ועבדה   מקצועית ישבה הועדה  רונית , ה
   .ואנוכי  ,  הגזבר יוסי מזרחי, מנהלת מחלקת נכסים שרית גולדמןחיים מלמן , יועמ"ש תהילה סובל

 ,תשובותשאלו שאלות קיבלו שחברים מה מלצות נשלחו אליכם וחלק  הכל הפרוט וה 

 של הדברים . לכן לא ברור  כל הויכוח , אנו רוצים לעשות בסך הכל הסדרה 

 מודה ליועמ"ש, למנהלת מחלקת נכסים והתקשרויות ולמנהלת יחידת מכרזים והקצאות  

 . על עבודת המטה ותכלול העשייה 

 חיים ברוידא מבקש להתחיל  הדיון ולהציג את הנושאים שעל סדר היום  :

 שרית גולדמן מזרחי : עו"ד 

   .איחוד והצלההוא  שבפניכם הנושא הראשון בטבלה  

והמלצת הוועדה המקצועית, לאחר    בטבלה שבפניכם מפורטים הנושאים והתייחסות בכל נושא
 שבחנה את הבקשות השונות. 

 אלי אלוש  עו"ד  

 ?  אתם רוצים שנחליט שהחומר לא מוכן לפנינו  -אתכם  אני לא מבין 

 וינטראוב :    רונית 

 . בכלל  מה יש להסתיר , זה לא אחראיאני לא מבינה, 

 הילדסהיימר מנכ"ל העירייה:   אריאל 

ראש העיר הראה התחשבות רצינית ונענה לבקשת ניר קריסטל חבר הוועדה וביקש לקיים את  
 הישיבה אחר הצהרים וכך נעשה. 

 ניר קריסטל : 

 אני ממש מודה לכם , אני פנוי גם בשבת אחה"צ. 

 גולדמן מזרחי:   שרית

לעגן כרגע את  , אנו רוצים בסך הכל איחוד והצלה הנושא הראשון כל נושא, נפרט  כמובן  אנחנו  
במבנה  הם משתמשים יום  הם הגישו בקשה להקצאה עם כל המסמכים הדרושים , כ המצב הקיים , 

פעילות מבורכת ונחוצה ,  מדובר ב ,לציבור מועילנותנים שרות  הם  ברחוב החרושת, מ"ר  50 כשל 
 לאשר לפרסום ראשון . הועדה המקצועית ממליצה יש איתם כרגע הסכם ,  
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 מבקש לקיים הצבעה    -חיים ברוידא  

 וינטראוב :    רונית 

אני מבקשת מהיועצת המשפטית לתת   ,אתה לוקח מחטף, אי אפשר להצביע לפני שמתייחסים 
 קול . ובפרוט שירשם  והתייחסות  

 ניר קריסטל: 

 ניר קריסטל  יצא מחדר הישיבות בטענה שלא ניתן לדבר . 

 וינטראוב:   רונית 

יש כאן פגיעה ביכולת    ,לעצור את התהליך ת מבקש, אני לא מקבלים זכות טיעון וזכות העמקה 
  ,נחכה בחוץ עד שתעדכני , אני מבקשת שתעצרי את הוועדה הזו -תהילה   שלנו לקיים את הוועדה. 
 . הוא כופה עלינו הצבעה 

   רוידא: חיים ב

 די מספיק בהתנהלות הזו , התשובות שלך לא עניניות  , אמרתי לכם לדבר ואת לא מוכנהאני  

 דברי בבקשה. 

 . בשנית חזרוכך  ואחרמהוועדה  יצאואלוש  אליו  רונית

 

 וינטראוב :  רונית  

 מה שאני מנסה כרגע להגיד, אין לי ברירה כי הכח בידיים שלכם  

 ברוידא :  חיים 

 אתם מנצלים את הכח שלכם באופן ציני  

 נתנהג כמו בג'ונגל . שלא  מבקש . אני נותן לך את רשות הדיבור 

 . לא מוכנה להשלים עם המצב הקיים ויינטראוב   יש בעיה שרונית

 

 יועמ"ש:    ,סובל תהילה

 ולקצוב זמן לדובר. לקיים הישיבה זכותו של ראש העיר להחליט 

 : ה ראש העיר חיים ברוידא נותן לרונית להעלות את דברי
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 מבקשת לציין :  וינטראוב  רונית

 , הוועדה הוקדמה  שנעשה  המחטף לי , אחד זה מפריעים ששני דברים  ישנם   בגלל המחטף הזה ,

 .  להתכונן כראוי  השלא אפשר 

 מדובר בקרקע  ון שושהועלו בסדר היום , מכי  נושאיםהשל   הבלתי סביר ההכמות והדבר השני הינו:  

 .  היום  תקייםייכול להיות שהדיון   לא יקר ,  במשאב ציבורי

 . יש ספק בכך ,אבל לא כל הנושאים  ,יובאשאם יש משהו דחוף , אז  

 ? את העמדה שלי שהדיון לא יכול להתקיים  בל האם אתה מוכן לק

 של הנושאים. היסטרית  הכמות הולמה הישיבה  קדמה וואם לא , אבקש הסבר למה ה 

 

 : חיים ברוידא 

 את הישיבה  אני ממשיך 

 וינטראוב : רונית  

 חושבים שיש בעיה, הישיבה הזאת לא יכולה להתקיים , התרעתי ,  כי יוצאים אנחנו  

 , בדיוק בגלל הדברים האלה . שיירשם שיצאנו    אני מבקשת

 לא ניתן זמן ללמוד החומר,  ויע הקדימו הישיבה  תבאופן מפ  .1
על קרקעות    לקיים דיון חוסר אחריות שזה  כמות בלתי סבירה של נושאים וחושבת  .2

 בצורה זו ציבוריות 

 

 מנכ"ל העירייה :  ,הילדסהיימר אריאל 

באנו לעשות סדר עם  , זה הסדרה, אז הרוב   ההאל הנושאים  כמות  שאלה למהלעניין הרונית, 
 חלק זה רק ליידוע.   . חבל שעד כה לא עשו את הסדרו  זה עיקר הנושאים ש הנוער תנועות  

 בישיבה . אנחנו נדון בנושאים אלו 

 אלי ורונית יצאו מהוועדה. בשלב הזה 

 

 מתקיימת הצבעה בנוגע לנושא הראשון שהוצג בתחילת הישיבה:  

 :איחוד והצלה

 .  1מאושר לפרסום ראשון להקצאה במיקום הנוכחי ברחוב החרושת  

 חיים ברוידא, אילן כהן, לורן עייאש, חיים גולדמן בעד: 
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 :נוער  תנועות  הסדרת הקצאת 

 שרית גולדמן מזרחי מציגה מתוך הטבלה המצורפת . עו"ד 

, לצורך הסדרת  הועבר נוסח בקשה להקצאה לאגף תרבות, בריכוז מול  התנועות 
תנועת הצופים , תנועת   .לעניין השימוש השימוש הקיים, שיהיה חוזה מסודר

 . עזרא  הגישו הבקשות

יום, בו   60. בשלב הראשון פרסום ראשון של הקצאהה שלבי מציין את   אריאללשאלת חיים גולדמן, 
כל גוף אחר )עמותה שעומדת בנוהל( יכול להגיש בקשה שמבקש הקצאה במקום זה .  לאחר מכן  

יום , דיון בהתנגדויות אם ישנן, דיון בועדה, אישורי    45מתבצע פרסום שני שהינו להתנגדויות תוך 
 מועצה וכו'. 

 

 חיים גולדמן :  

 .? אנו נאשר תנועה אחר תנועהאז בוועדה זו כעת 

 שרית גולדמן מזרחי מפרטת:

 בטבלה מפורטות תנועות שהגישו בקשות וגם כאלה שטרם הגישו וזה כרגע ליידוע. 

 תנועת הצופים : 

 תנועת הצופים העבריים בישראל : 

   29בשפינוזה   יוםיושבים כ - שבט הדר

 יושבים בין אמית רננים למשכן   –שבט אופק  

   14יושבים באוסטרובסקי   -הצופים הדתיים שבט הראל

   .הוגשה בקשת הקצאה מטעם תנועת הצופים לגבי השבטים הקיימים ברעננה

 לאשר לפרסום ראשון   המליצההוועדה המקצועית  

 

 תנועת עזרא : 

 , הם הגישו בקשת הקצאה לשימוש הנוכחי   14  תנועת עזרא יושבת באוסטרובסקי

   ,קיים הסכם לגבי מיקום זה, רעננה  14באוסטרובסקי 

 לאשר לפרסום ראשון  המליצההוועדה המקצועית  
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 החלטה: 

 :עבור תנועת הצופים להקצאה  פרסום ראשון ללאשר  

   29שפינוזה  - שבט הדר

 בין אמית רננים למשכן   –שבט אופק  

   14אוסטרובסקי   -הצופים הדתיים שבט הראל

 14באוסטרובסקי -תנועת עזרא לו

 חיים ברוידא, אילן כהן, חיים גולדמן ולורן עייאש בעד:

 

 

 מזרחי :  שרית גולדמן עו"ד 

 כעת ליידוע בלבד :  

 מחנות העולים  

 כנפיים של קרמבו + נועם 

, טרם הוגשו בקשות ים אלו ליידוע בלבדתנועות נוער אז רצינו להביא נושא מדברים על  מכיון שאנו  
   הקצאה על ידן ולכן בשלב זה ליידוע.

 בטבלה  ורטכמפ  מחנות העולים :

 חיים גולדמן: מה הכוונה לגבי נווה זמר? 

 הילדסהיימר :  אריאל 

שמיועד  שטח ממערב לשטח בין היתר את הבנווה זמר,   למחנות העולים נתנו כמה אפשרויות
חצי  כ הם נותנים ,  לשטח שהוקצה לבית כנסתעל השטח ממערב הם הלכו .  כנסת לבית להקצאה

  . במבנה יביל מדובר,מהבינוי ואנחנו נותנים חצי 

 חיים גולדמן : 

 שטח של בית כנסת   דעולים ליה מחנות את  אם אתם שמים לי לציין  ש חשוב  

 אני בעד הקצאה למחנות העולים  ת ,  גשוזה מקום להתנ

 התנגשות. זה יצור והם ישימו מוסיקה ויפעלו בשבת אך חשוב שיובן ש

   . למצוא חלופה אחרת  לחשוב אני מציע 
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 : הילדסהיימר אריאל 

אף   שימוש בקומות מעטפת, ו אישרנו לקהילות גם נאנח הקמת בית כנסת זה לא דבר שקורה מהר. 
  .לא הוציא היתרעדיין אחד 

 שנים   5-כהינו לפחות   בינוי   היתר,הקצאה,  כל התהליך של  

 גולדמן : חיים 

  ,אין ספק הקצאה , על זה    ה מחנות העולים מגיעל

 לעניין המיקום.כדאי לעשות חשיבה  

 הילדסהיימר: אריאל 

 אם נעשה חומה  ? 

 חיים גולדמן:

 מנסה למנוע בעיות , אני מציע לדון בזה בשנית אני  

 יו"ר הוועדה:   חיים ברוידא  

מעטפת  בינוי ב אם יעשו   ,מעטפת עמותת בית הכנסת אפשרות לשימוש בקומתאני אומר שנתנו ל
 . מרחק בינהם נבדוק אופציה לאנחנו . ישארו שם

 

 אריאל הילדסהיימר:  

   .על פי בקשת התנועה, יפעלו בבית ספר יונתן-  קרמבושל  כנפיים

 . כרגע הם בבית ספר יונתן בקשו להשאר 

 ,גם תנועת נועם לגבי השימוש.התנועה גם צריכה להגיש בקשת הקצאה  :גולדמן מזרחי  שרית"ד עו

 

 : גולדמן חיים 

 בהליך של הקצאה ? למה זה 

 הילדסהיימר :  אריאל 

   ,או הקצאה ללא תשלוםאו חוזה בר רשות בתשלום :אפשרויות  2ישנם 

   .הכוונה רק לייעל   ,הקצאהולכן זה רק 

 . בלבד ליידוע זהשל מחנות העולים, כנפיים של קרמבו ונועם  הנושאים  כרגע
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 שרית גולדמן :עו"ד 

   .קריאה מתוך הטבלהמציגה ומ -סניף צפון-תנועת בני עקיבא 

 ,  35ברחוב שמואל הנגיד   –מדובר על תנועת בני עקיבא סניף רעננה צפון 

הקיים בשטח ולשימוש במבנים הקיימים עליו, כולל מבנה + שני  שימוש  הוגשה בקשת הקצאה ל 
 מבנים יבילים + ממ"מ/ממ"ד, עבור סניף רעננה צפון של התנועה .

מדובר בקרקע שקרן קיימת לישראל  ,  1999הקרקע הופקעה על ידי העירייה בשנת   -לגבי הקרקע
ך אישור הקצאה להסדרת שימוש  כלפי לסוכנות היהודית , עבור גן ילדים.  76החכירה בשנת  

ואם יהיו דרישות   נות היהודית כ התנועה במקום ללא דמי שימוש, יהא בכפוף לזכויות קק"ל והסו
 . מדובר בכדונם .מהם

 החלטה:  

כהן ,   אילןברוידא ,   חייםלזכויות קק"ל והסוכנות, בעד:   כפוףמאושר לפרסום ראשון להקצאה, ב
 לורן עייאש , חיים גולדמן 

 אנו מסדירים מצב קיים - אריאל הילדסהיימר 

   .מטר  100של  רצועהזו הזדמנות לטפל ב : דמןלגו  חיים 

 . כאמור לזכויות קק"ל והסוכנות כפוף, באשר להם פרסום ראשון ל המליצההועדה המקצועית 

 

 עמותת קבוצת ינון  -כינור דוד 

 אריאל הילדסהיימר: 

 . צמוד לדואר , טיסנאות ,לגבי האזור שמדובר בבית כנסת ומרכז קהילתי תרבותי 

ושתי קומות חניה תת   קומות עליונות  4  - כ יכלולמבנה ש תכנון ל אדריכל בחירת  יצאנו בהליך של 
 וחלק לעיריה, בית כנסת כינור דוד וקצה לתבקומת הקרקע  חצי קומהכ  מתוך המבנה, קרקעית.

 .  מרכז תרבות ופנאי חדש, כל הספריות העירוניות יאוחדו לשתי קומות 

 יו"ר הוועדה:   חיים ברוידא

  במיקום זה , הם תורמים רבות ומגיע להם  שנה  23בר יושבים כ  כינור דוד 

 גולדמן מזרחי :   ית  עו"ד שר

בית כנסת   –מ"ר מעל בית הנוער   568  -הוגשה בקשה מקורית לבניית קומה של כ  -כמפורט בטבלה
על ידי הגורמים   לתי תרבותי, נבחנו מספר חלופות תכנוניות , החלופה המומלצתי המרכז קה

 : , בכפוף לשינוי תב"עהמקצועיים
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   ,בתוך מבנה עירוני עם מספר קומות  ,מ"ר לשימוש עירוני 200-300מ"ר לבית כנסת +  400-500 -כ

   .מ"ר 750 -כל קומה כ  . בשלבי בחירת מתכנן מטעם העירייה

 הילדסהיימר : אריאל 

 חלל לפעילויות  ו יהיה מבואה ,שימוש עירוני מדובר ב  -בחלק העירוני 

 . העמותה תישא בכחמישה מיליון ₪. דובר על שיתוף פעולה וזה פרויקט מבורך

 

 החלטה: 

 לשינוי תב"ע( .  בכפוףלפרסום ראשון להקצאה )לאשר  

 חיים ברוידא יו"ר הוועדה, חיים גולדמן, אילן כהן , לורן עייאש  בעד:

 

 

 

 : הכנסת נווה זמר רעננה עמותת בית  

 שרית גולדמן מציגה :

   .הוגשה בקשת הקצאה לגבי שימוש בחלק הצפון מזרחי של שכונת נווה זמר  -כמפורט בטבלה

במקביל  העמותה זכתה בשלב זה בהליך לגבי בינוי פנים ושימוש בדמי שכירות , בקומת מעטפת  
בביה"ס היסודי בדמי שימוש עד לכניסה   מרתף. במקביל, משתמשת בינתיים ב 48בוילנסקי 
   48לוילנסקי  

 ופירוט השטחים המבוקשים. מוצג התכנון המבוקש הקצאה מזמן ,  הגישו

של הועדה  על פי המדיניות הנוהגת, ההמלצה הוועדה המקצועית המליצה לאשר לפרסום ראשון, 
הינה שהשימוש בקומת המרתף יהיה בחציו לעמותה ובחציו לעירייה )שתהא רשאית  המקצועית  

   .להתיר שימוש לעמותה/לאחרים (

 :  גולדמן חיים 

   צרכי הצדדיםמה להליבמבקש לנסח בשיתוף ואני  

 הילדסהיימר:  אריאל 

 להגיע בהמשך להסכמות  אלא מתכוון שלא לקבע , הוא  

 דווקא בקומה שנייה , אז עדיף לשמור על גמישות  למשל אם נרצה 
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   חיים גולדמן:

 נכון 

 שרית גולדמן: 

 העיריה. , כדאי לשקול לגבי העתיד אם יהיה צורך בבינוי של  הם מציינים גם שימוש בגג

 .: זה גם חלק מהתיאום מול העיריה חיים גולדמן

 : החלטה

קומת המרתף/בחלק מקומה מ במחצית שימוש העירוני שהמאושר לפרסום ראשון להקצאה, תוך 
 בהלימה לצרכי הצדדים ומנגנון שיוסכם. אחרת והתכנון הסופי )כולל לגבי הגג( יקבע

 עייאש  לורן,  כהן אילן,  גולדמן חיים, הועדה"ר  יו ברוידא  חיים  בעד:

 

 עמותת אבי   –בית איזי שפירא  

   .מדובר במעון יום לילדים עם נכויות - כמצויין בטבלה שרית גולדמן:

, לגבי  הוגשה בקשת הקצאה וכן בקשה להיתר מול הנדסה לגבי המבנים הקיימים
  2- מ"ר ב 1540 כ  מ"ר במבנה קיים )קומת קרקע( ובמקומו לבנות 720 כהריסה של  
   . מ"ר מרפסות 230 כ  קומות עם

המטרה להרוס את המבנה הקיים ולבנות שטח כפול לטיפול בחינוך המיוחד וגם שטח לטובת מעון  
 - כ  עבור   ,גשיר גיל ומיוחד+ מרכז לטיפול  ריום רגיל שיהפוך את המקום ל"קמפוס משותף" של חינוך  

   לילדים עם צרכים מיוחדים + גן נוסף משולב . 0-3גנים גילאי  4

נשקלה אפשרות לדרוש מתן שטח לעירייה, ואלם בפגישה עם נציגי העמותה הציגו את  
דחיפות הפרויקט, עלויות שהושקעו בתכנון מדוקדק בהתאם לדרישות הגורמים  

והטיפולים לילדים   וחשיבות המתקנים , טיפול מתקדם מול אגף הנדסההמקצועיים
 . וכן הדחיפות לכניסת ילדים למקום  לא ילדי רעננה בפרטיבעלי צרכים בכלל וממ 

אגף הרווחה בוחן   עם העירייה לטובת ילדי העיר .פעולה תשתף ציינה שהעמותה 
 אפשרויות במיקומים עירוניים אחרים. 

 הילדסהיימר :  אריאל  

 לא עברו הקצאה בעבר .הם ,בעבר לפני הנוהל ישנו הסכם עם עמותת אבי 

 גולדמן מזרחי   שרית

   . זה היה לפני הנוהל

 שעשו הקצאה   לפני הנוהל עדיין יש עמותות   -אריאל הילדסהיימר
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 סובל :    תהילה 

   ברגע של שינוי גם נוהל מחייב הליכי הקצאה ה

   הילדסהיימראריאל 

לעניין שרונית  ,זה היקף הנושאים הדברים ו אנחנו באים להסדיר , הוסדר איזי שפיראשנים לא 
 בתחילת הישיבה .  ציינה

 שרית גולדמן מזרחי :

   להשלים את הליכי ההקצאה  4וכתנאי לטופס  פרסום ראשוןללאשר  הועדה המקצועית המליצה 

 :  החלטה

 לפרסום ראשון להקצאה לאשר  

 לורן עייאש. ם ברוידא יו"ר הוועדה, חיים גולדמן, אילן כהן, חיי בעד:

 

   ומשה: אורות חיים  -56אחוזה  

 ולורן עייאש יצא מהישיבה   )מ"מ של לורן עייאש(  דרורה כהן נכנסת 

 . 56נעבור לאחוזה   -אריאל הילדסהיימר

הומלץ על ידי  המתווה התכנוני שהוגשה בקשת הקצאה,  :כמצוין בטבלה שרית גולדמן :עו"ד 
  :, לאחר בחינת הגורמים המקצועייםפרסום ראשוןאשר להועדה המקצועית ל

קומות לעמותה   2מתוכם  על חשבון העמותה,  קומות בחלק האחורי של המבנה הקיים,  3 של  בינוי
מ"ר לקומה + קומה שלישית שתהא לשימוש משותף של העירייה והעמותה   400 -בשטח של כ

שתי קומות חניה  על חשבון העמותה, בנוסף,  הצדדים ובהתאם למנגנון שיוסכם .בהלימה לצרכי  
   .בהתאמה לתקני חניה וצרכי חניהלכל קומה, מ"ר    750 - בשטח של כ  תת קרקע, 

 בניה  עלויות הערכת ו  כספייםאישור רו"ח למקורות  ,  המבוקש התכנון *מוצג  

שונות לגבי אופן הבינוי והשימוש בקרקע זו , כולל  יות  סיונות לבחינת אפשרו יהיו נ  :הדברים רקעב
, אך לבסוף משיקולים שונים, כולל סוגיות תכנוניות, כלכליות, מורכבות  BOTנושא של מכרז 

, משך הזמן ושיקולי מדיניות, הוחלט על ידי  והאישורים הנדרשים  BOT מכרזב ומגבלות הקשורים 
אישר  מהנדס העיר כמו כן, על ידי אגף הנדסה. , שנבחן  מתווה הנדוןבינוי בשונים על הגורמים ה

  תבחר והעיריה במידה בניה נוספת בעתיד   לבנות  מהאפשרות אמור לגרוע לאשהבינוי המבוקש  
העמותה   ותוך שיש לקחת זאת בחשבון בהיתר הבניה.   האפשרי הבניה   זכויות להיקף  בהתאם ,בכך

מיליון ₪ ואישור    18העמותה הציגה אומדן משוער של כ  .רעננהכלל המשתמשים הם מכציינה ש
 רו"ח למקורות הכספיים. 

 

 

 



 

 

 

13 

 

 יו"ר הועדה   חיים ברוידא  

 ? כמה מקומות חנייה 

 העיר: מהנדס חיים מלמן

 מ"ר   750מגרש קטן , מקומות חנייה לטובת העיר לשתי הקומות   40כ 

 ברוידא   חיים 

   .משמעותי לציבור שמגיע לאיזורזה 

 כהן :  דרורה 

 ? אם יש להם רוב אז זה ישתנה   ?תהיה הצבעה במועצה

 תהילה סובל: 

 מגיעה לאישור במועצה, לאחר השלב של ועדת הקצאות . הקצאה  בקשה לכל 

 החלטה: 

 .לאשר לפרסום ראשון להקצאה במתווה האמור

 חיים ברוידא יו"ר הועדה, חיים גולדמן, אילן כהן  , דרורה כהן   בעד:

  .נכנסעייאש שיבה ולורן ידרורה יוצאת מה,דרורה בשלב הזה מודים ל

 

 

 ד: "שרית גולדמן עו

 יידוע בלבדל –אלוט האגודה הלאומית לילדים אוטיסטים   - בטבלה 4עמוד  

העמותה בחנה מול אגף הנדסה אפשרות להצבת ושימוש בקשת הקצאה שאושרה לפני שנים רבות,  
אין  . ה תתקדם בהתאםתהעמו ולפיכך  ךבמבנים יבילים בחלקה, הנדסה אישרו שאין מניעה לכ 

 . מעדכנים סטטוסאנו  ,כרגע מה לאשר
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 שרית גולדמן:  

 ה להקמת בית כנסת בשכונת נווה זמר  בקש-מנין צעירים נווה זמר בית כנסת ובית מדרש 

 . 5הוגשה בקשה להקצאה בעלי מוהר 

   .במקביל העמותה זכתה בהליך פומבי לגבי בינוי פנים ושימוש בדמי שכירות במקום

  . בקשת ההקצאה תבחן בהתאם להתקדמות במימוש התחייבויותיהם במקוםבשלב זה ליידוע, 
 בטיפול של העמותה מול הנדסה. 

 למה שלא תהיה הקצאה מאושרת על המקום הזה, אם הגישו מה שצריך.  גולדמן:חיים 

 הילדסהיימר:  אריאל 

ון  יאנחנו מעדיפים שאם שמים מיל רצינו לראות רצינות, , צ בחלק הצפוני"ב לא הלכו לשהם 
 . במעטפת נעשה גם הקצאה

בעקרון אפשרי, רצינו לבחון רצינות, הגישו חומרים גם במסגרת הקול  -תהילה סובל ושרית גולדמן
 הקורא, מה לגבי דמי השימוש? 

הם ימשיכו לשלם עד שתאושר ההקצאה באופן סופי עד לתום  - אריאל הילדסהיימר ויוסי מזרחי
 התהליך  

 החלטה: 

 לאשר לפרסום ראשון להקצאה  

 , אילן כהןגולדמן , לורן עייאשחיים ברוידא יו"ר הועדה, חיים בעד: 

 

 ,לורן עייאש יוצא מהישיבה ודרורה כהן חוזרת.  לדיון בישיבה בזום נכנסתברם  מיכלהזה  בשלב

   .56אחוזה -אורות חיים ומשהמתקיים דיון חוזר בנושא 

 אריאל הילדסהיימר: 

 קומות  3בינוי של  מדובר על  תאגיד המים.בחלק מאחורי מדובר על חניה חוזר על עיקרי ההסבר.  
חניות תת     2לטובת העמותה והשלישית בשימוש משותף עם העירי+    2מ"ר,   400עלי של כ 

   .כל העלויות על הקהילה ,ותקרקעי 

 יו"ר הועדה:ברוידא   חיים 

 הם משלמים בעצמם , החנייה שנמצאת שם יש בתי קפה באזור ואין חנייה 

 .  להקצאה לאישור פרסום ראשון   (: 56באחוזה   הצבעה חוזרת)  החלטה 

   כהן  דרורה , מיכל ברם, חיים גולדמן, כהן ילן, אחיים ברוידא בעד: 
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 ( חורב רעננה )עמותת מרכז תורני 

 זום (  ב)מיכל ברם  

 (. מדובר במרכז חינוך )גני ילדים , יסודי , תיכון כולל בית מדרש -כמצויין בטבלה  :גולדמן  שרית

 - ע"י העיריה  לענין הבינוי נמסר מהגורמים המקצועיים ש 

 ממשרד החינוך,   אישור לתקציבמחכים ל מול משרד החינוך ישנה הכרה בצורך +  

לאור הערות מינהל התכנון לגבי נושאים   עדכני של אגף הנדסה  נערך תכנון    –מול מנהל התכנון  
לפי אגף הנדסה,    .והגורמים הרלבנטייםוהנושא בטיפול של אגף הנדסה מול מינהל התכנון   תכנונים 

 , דונם 4מ"ר, בתכסית קרקע של כ  4300מדובר בבניה של כ 

להפעלה על ידי העמותה, בכפוף לקבלת האישורים השונים )משרד החינוך, מינהל התכנון וכו'(,  
 פרסום וכו'. - והשלבים השונים

 

 הילדסהיימר:  אריאל 

   .שליש מהשטח ולבנות בית ספרכלקחת , הכוונה לין מטרופובאזור נושא חורב , מדובר על שטח  

מדובר על תקציב יש הכרה בצורך ממשרד החינוך, , ולא ניתן להמשיך כךנוראי כיום מקום שלהם  ה
 מדובר בבית ספר גדול. . ורק אחר כך נוכל לבנות   משרד החינוך , מחכים לאישור התקציב

 ברוידא: חיים 

, אנשי בטחון , הם לא שונים  ה טובים ' ועומדים בתקווה , חברל  "חברה שמשרתים בצהמדובר ב 
   .מאחרים

 מיכל ברם : 

 ? הם בונים 

 הילדסהיימר  אריאל 

 מו כל בית ספר  שמממן, כמשרד החינוך העיריה בונה בתקציב 

 : מיכל ברם 

 מל מוסד?לחורב גם יש ס

 הילדסהיימר: אריאל 

. העמותה היא מוכר שאינו רישמי, משרד החינוך מכיר  כמו בית איזי שפירא בדיוק באותו מעמד
 בהם, יש לה סמל מוסד. 

 :  מיכל ברם

 ? הם ביקשו את האזור הזה 
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 הילדסהיימר : אריאל 

   .זה השטח היחיד שמתאים בעירכן. 

   החלטה:

לאשר לפרסום ראשון להקצאה )להפעלה, ככל שיושלם הבינוי בכפוף לאישורים הנדרשים, 
 לרבות ממשרד החינוך, מינהל התכנון(. 

 חיים ברוידא יו"ר הועדה, חיים גולדמן, אילן כהן , לורן עייאש , מיכל ברם   בעד:

 מודים למיכל ברם והיא יוצאת מהזום. 

 

 ליידוע    –נושא הבא : קהילה מסורתית ברעננה  

   ,הקמה והפעלת בית כנסתלקצאה התקיימו הליכי ה  ה:כמצוין בטבלליידוע ,   -שרית גולדמן

שיובא )בחילופי טיוטות( , הוכן חוזה מול הקהילה   כפי שידוע מדובר בהקצאה שאושרה במועצה
   .בבית משפט וממתינים לפסק הדיןכרגע עומדת עתירה , מועצה ה לאישור בהמשך 

 ולדמן  חיים ג

 . מגיע להם בית כנסת אני חושב ש

 חיים ברוידא  

 בסוף לא הצביעה בעד רונית וינטראוב והיא הזה הינה מי שקידמה את הפרויקט 

 

   ליידוע  -"ישורון נושא הבא : בית כנסת "

בניית בית  התקיימו הליכי הקצאה ואושרה הקצאה לשם   :כמצוין בטבלה ליידוע,- גולדמן שרית
ההליך של ההקצאה  ,  פינת ברנדיס 44כנסת חדש במקום הישן והגדלתו ברחוב שמריהו לוין 

   .להיתר  הלהגיש בקשהם יצטרכו סבב חתימות ,  נמצא ב החוזה  , הסתיים

 ליידוע   –בית כנסת קיים   – נצח ישראל 

אך לא התקדמו  ר להם פרסום ראשון שאו 2020בדצמבר   כמצוין בטבלה:ליידוע,   -שרית גולדמן
 הם צריכים לשלם על הפרסום ולהתקדם איתו.  מאז עם הפרסום.

 על ידי מנהל קרקעי ישראל  קרקע  ה להם  תמסמכים שהוקצ יש,  בית כנסת תימני   -חיים גולדמן

   ם שירצו.גופים אחרי. הם חוששים מ רוצים ם והם באו וטענו הוקצה לנו מה את

הם רוצים להתרחב וצריך הליך הקצאה, כל גוף אחר אם ירצה צריך להגיש בקשת    -שרית גולדמן
 הקצאה על מקום זה או אחר. 

 הישיבה הסתיימה . 

 


